

Orders of the Day

Monday, 17th April, 1989

No. 1.

4th April, 1989—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Ottenheimer, seconded by the Honourable Senator Bolduc, for an Address to Her Excellency the Governor General in reply to Her Speech at the opening of the Session.—(*Honourable Senator Gigantès*). (3rd day of resuming debate)

No. 2.

6th April, 1989—Consideration of the First Report of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration (Senate Estimates 1989-90), presented in the Senate on 6th April, 1989.—(*Honourable Senator LeBlanc, P.C. (Beauséjour)*).

Ordre du jour

Le lundi 17 avril 1989

N° 1.

4 avril 1989—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Ottenheimer, appuyé par l'honorable sénateur Bolduc, tendant à l'adoption d'une Adresse à Son Excellence le Gouverneur général en réponse au discours qu'Elle a prononcé lors de l'ouverture de la session.—(*L'honorable sénateur Gigantès*). (3^e jour de la reprise du débat)

N° 2.

6 avril 1989—Étude du premier rapport du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et d'administration-les (prévisions budgétaires du Sénat 1989-1990), présenté au Sénat le 6 avril 1989.—(*L'honorable sénateur LeBlanc, C.P. (Beauséjour)*).

DESCRIPTION	AMOUNT	AMOUNT	AMOUNT	AMOUNT	AMOUNT
EXPENSES	27,541,085	22,000,000	1,000,000	1,000,000	1,000,000
REVENUES	2,000,000				
TOTAL	29,541,085	22,000,000	1,000,000	1,000,000	1,000,000
TOUTES AUTRES DÉPENSES					
TOTAL	29,541,085	22,000,000	1,000,000	1,000,000	1,000,000

* Les montants de 1988-89 ont été éliminés de nos tableaux afin de conformer à la présentation de 1989-90 pour fins de comparabilité.